
Referat	af	ekstraordinær	generalforsamling	torsdag	d.	16.	august	2018:	
	
Der	var	19	fremmødte	og	14	fuldmagter	
	
Ad	pkt.	1.	

• Valg	af	dirigent	blev	Lars	Raket	
• Referent	blev	Lise	Petersen	
• Ingen	indvendinger	mod	dette	

	
Ad	pkt.	2.	
Der	blev	spurgt	ind	til,	om	altaner	på	Krügersgade	kunne	blive	dybere.	Dette	blev	
debatteret,	men	Lars	der	har	indhentet	altantilbud,	oplyser,	at	dette	ikke	kan	
være	muligt	pga.	lovgivning.	
	
Der	blev	spurgt	ind	til	placering	af	altanindgang,	om	dette	måtte	være	fra	
køkkenet.	Såfremt	der	er	vinduer,	kan	man	sagtens	placere	indgang	ud	fra	
køkkenet.		
	
Der	blev	også	spurgt	ind	til	oplysning	om	hvor	mange	der	skulle	have	altan	da	en	
andelshaver	mente	dette	var	afgørende	for	om	man	ville	have	altan	eller	ej.	
bestyrelsen	oplyste,	at	det	var	svært	at	komme	med	en	antal,	da	vi	helt	
lavpraktisk	først	kunne	sige	dette,	den	dag	der	er	bindende	betaling.		
	
a)	
For:	15	+	11	
Imod:	1	+	2	
Blank:	3	
	
b)	
Der	blev	spurgt	ind	til	altanens	levetid.	Der	vil	altid	være	løbende	
vedligeholdelse,	men	altanens	levetid	afhænger	af	bygningen	samt	altanens	
kvalitet	
	
For:	18	+	12	
Imod:	0		
Blank:		2	
	
c)		
Generel	snak	om,	at	folk	skal	respektere	hinanden,	og	at	larm	og	fest	på	altanen	
ikke	er	hensigtsmæssig	til	langt	ud	på	natten.	
	
For:	19	+	11	
Imod:	0	+	1	
Blank:	2	
	
Ad	pkt.	3.	
§	4.1		
For:	19	+	12	
Imod:	0	+	2	



Blank:	2	
	
§	8.1.	
For:	16	+	11	
imod:	0		
blank:	0	+	2	
	
§	8.4.	
For:	18	+	10	
Imod:	0	+	1	
blank:	0	+	2		
	
§	11.2	
For:	19	+	11	
Imod:	0		
Blank:	0	+	2	
	
§	18.2	
For:	19	+	11	
Imod:	0	
Blank:	0	+	2	
	
§	18.5	
For:	19	+	11	
Imod:	0		
Blank:	0	+	2		
	
§	19.1	
For:	18	+	11	
Imod:	0		
Blank:	0	+	2	
	
§	22.1	
For:	19	+	11	
Imod:	0		
Blank:	1	+	2	
	
Ny	§	25.6	
For:	18	+	11	
Imod:	0		
Blank:	1	+	2	
	
Andet	
For:	18		
Imod:	0		
Blank:	0	
	
	
Bestyrelsen	takkede	af	og	EOGF	sluttede	ca.	19.45	


